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В статье показано несколько основных проблем современной правовой науки, которые заклю-
чаются в отсутствии идейной компоненты, неспособности права регулировать большинство совре-
менных динамичных процессов, застое правовой, политической и управленческой науки в осмыс-
лении роли капитализма и планов его дальнейшей трансформации или замены на социоцентричное 
государство. Предлагаются отдельные пути разрешения проблем, в том числе на основе отечествен-
ного успешного исторического правового и управленческого опыта.

Ключевые слова: государство, социоцентричное государство, право, наука, управление, отток 
капитала, прибыль, капитализм, социализм, конвергентные модели, экономика, образование, ги-
бридная война.

Problems of the Legal Science in View of the Transition
to Building of a Sociocentric State

Leonid V. Goloskokov
Leading Research Scientist of the Research Department 
of Faculty of Training of Academic Personnel and Organization of Research Work
of the Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation
LL.D., Associate Professor

The article shows several key problems of the modern legal science that lie in the absence of the ideologic 
component, inability of the law to regulate the majority of modern dynamic processes, stagnation of the 
legal, political and managerial science in understanding of the role of capitalism and plans of its further 
transformation or replacement with a sociocentric state. The author proposes separate problem solutions 
including ones based on the national successful historical, legal and managerial experience.
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